

elkinstradelink.com



**EXPORTER OF
COTTON YARN & FABRIC**

棉纱和织物出口商

elkins[®]
TRADELINK LTD.
埃尔金

ABOUT US 关于我们

We are Elkins TradeLink Ltd. A cotton yarn export company located in Rajkot (Gujarat). We are a part of one of the fastest growing business groups in the region. The management of the company is forward looking and future focused to redefine Yarn buying in the world. It includes a productive blend of experience and youth who together would weave an excellent operation of a strong dependable business model that brings the best products to our customer's footsteps.

我们是埃尔金有限公司 一家位于印度拉杰果德市（古吉拉特邦）棉纱出口公司。我们是该地区业务发展最快的集团公司之一。公司的管理具有前瞻性，期望未来能够重新定义世界棉纱的购买格局。它融汇富有成效的经验和青春的活力，将来缔造一种操作优秀并且强大可靠的商业模式，以期带给客户最好的产品。

OUR MISSION 我们的使命

To redefine the way the world buys cotton yarn, by offering high-quality products consistently and becoming the most preferred Yarn export brand in the world.

持续的提供高品质的产品和打造世界上最受欢迎的出口品牌，以此重新书写世界购买棉纱的格局，

OUR VISION 我们的愿景

- ◉ To meet customer expectations to the fullest in terms of the Quality of the products.
- ◉ To make the process of buying smooth and hassle-free for the buyers.
- ◉ To cultivate a strong brand impression by being focused on customer needs and building better trust and relationships for long term business.
- ◉ To take steps that enhance the profitability of our buyers.

尽全力地满足客户期望的产品质量

让买家的购买过程顺畅无忧

通过聚焦客户需求，并建立更好的信任和关系，为长期业务培育一个强大的品牌印象

支持买家利润最大化

WHY US? 为什么选择我们?



Our group company works with farmers to improve the quality of soil and agricultural produce by the supply of organic concepts for farming.

我集团公司与农民合作，通过向他们提供天然有机耕种的概念，来改善土壤和农业生产的质量。



Our group operates ginning mills in the region with the latest machinery and equipment.

我们集团经营着一家拥有最新机械设备的轧花厂

Total Quality From Farm To Finished Goods

全面质量控制，
从农场到成品



The spinning mills of the group work on a state of technology to manufacture and supply yarn of the highest quality.

我们集团的家纺纱厂拥有先进的技术生产和提供最高质量的纱线。



To keep your purchases hassle-free and smooth, our own logistic firm has expertise in clearing and forwarding at your disposal.

为了让您的购买顺畅无忧，我们在清算和运输方面专业的物流公司随时供您调遣。



The group has an interest in many businesses and hence is well networked and has a wider knowledge base.

我们集团的生意遍及全球，拥有发达的网络和广泛的信息。

GINNING MILL 轧花厂

The group operates ginning mills which are equipped with the latest technology and machinery for ginning cotton. The system seeks to curtail the human touch to cotton processing. We employ best manufacturing practices to minimise contamination. The production is fast with a good output ratio.

集团经营的轧棉工厂配备了最新的技术和机械装置。我们的原则旨在减少人类接触任何棉花加工。我们采用最好的生产实践来减少异纤，生产高效并且有良好的产出比。



SPINNING MILL 纺纱厂



Our group operates spinning mills, while we have a tie-up with other professional spinning mills that give us a priority supply of yarn. These spinning mills employ state-of-the-art technology. Working ceaselessly in a systematic manner, these mills produce high-quality yarn matching global standards of quality. We get a consistent promised supply of yarn from these mills.

All the mills have export-worthy packing facilities with long distances to travel, we make sure that every batch that comes to you is in excellent condition and worthy of further use. The on-site stuffing of containers further reduces the chances of loss of quantity or quality of yarn dispatched to you.

我们拥有并运营着 家自己的纺织厂,同时我们也与其他专业的纺织厂合作。我们的纺纱工厂采用最先进的技术,以系统化的方式不断地工作,生产出来的高质量棉纱能够符合全球质量标准。所有的工厂采用专业出口包装,经过长途运输,我们保证每一批到达您手中的货物都是良好无损的,现场亲力亲为的装货更能为客户减少质量或者数量损失的几率

OUR PRODUCTS 产品介绍

- ◎ Cotton combed compact yarn
- ◎ Cotton combed yarn
- ◎ Cotton carded yarn
- ◎ Cotton yarn OE
- ◎ Raw cotton bales
- ◎ Comber noil
- ◎ Fabric

- ◎ 精梳紧密纺棉纱
- ◎ 精梳棉纱
- ◎ 普梳棉纱
- ◎ 气流纺棉纱
- ◎ 原棉
- ◎ 梳棉落棉
- ◎ 织物



LABORATORY 实验室



Our company has a strict quality control practice which is supported by the fully equipped laboratory. The USTER tester is one of the key testing equipment of the Laboratory. It makes sure of the evenness in the quality of the yarn we supply to you.

我们公司拥有设备齐全的实验室，严格控制生产质量。乌斯特代检测仪是实验室的一个关键测试设备，它可以确保我们提供给您纱线具有良好的均匀度。

ACHIEVEMENTS 产品介绍

Through unwavering dedication to upholding rigorous quality control measures and commitment to maintain consistency in our products and services, we have achieved remarkable success, swiftly establishing our brand as a dominant force in the market. Our relentless pursuit of excellence has been the driving force behind our rapid growth and widespread recognition, propelling us to the forefront of our industry in an impressively short period of time.

通過堅定不移地堅持嚴格的質量控制措施，並致力於保持產品和服務的一致性，我們取得了巨大的成功，迅速將我們的品牌確立為市場的主導力量。我們對卓越的不懈追求是我們快速增長和廣泛認可的動力，推動我們在極短的時間內躋身行業前列。



ABOUT TO DECADE

of serving in the textile industry



18684 TON

export achieve in a year



LEADING EXPORT BRAND OF GUJARAT

of Cotton Yarn in India



27+ COUNTRIES

global presence



IN HOUSE QUALITY CONTROL TEAM

of Cotton yarn strictly monitor process parameters at every stage



STATE-OF-THE-ART

defined export process for smooth workflow



3 STAR EXPORT HOUSE

recognized by Govt. of India



MAINTAINING STANDARD OF AEO

Authorised Economic Operator Programme of Indian Customs



BEST TIE-UPS

with shipping line for faster shipment connectivity



GEOGRAPHICALLY CLOSE ADVANTAGE

to major sea ports Mundra, Pipavav, Hajira and Kandla

NEARBY SEA PORT 附近海港

- Mundra 蒙德拉
- Pipavav 皮帕瓦夫
- Kandla 坎德拉
- Hazira 哈齐拉
- Nhava Sheva 那瓦舍瓦

NEARBY INTERNATIONAL AIRPORTS 附近的国际机场

- Rajkot Hirasar : 30km
希拉萨尔: 30 公里
- Ahmedabad: 230km
艾哈迈达巴德: 230 公里
- Mumbai: 750km
孟买: 750公里
- Delhi: 1150 km 德里: 1150公里



OUR PRESENCE 我们的存在



CERTIFICATE & ACCREDITATION

證書和認可





棉纱和织物出口商

EXPORTER OF COTTON YARN & FABRIC

C-402, Imperial Heights,
150 Feet Ring Road, Rajkot - 360 005
Gujarat, INDIA